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REFERAT 

Emne: Bestyrelsesmøde, Bjerringbro Byforum 

Mødeleder: Niels Dueholm 

Referent: Lars Christiansen 

Dato: 12. september 2024 

Varighed: 19.00-21.00 

Sted: Byens Hus 

Tilstedeværende: Michael Jensen, Flemming 
Petersen, Niels Dueholm, Dagny Vistisen, Lars Haahr 
og John Degn Christensen 
 
 
Fraværende:  

 

1. Orientering fra formanden 
 
Resumé 
Formanden orienterer om nyt siden seneste møde. 
 

- Vi har brugt meget tid på byvækststrategi og er nu kommet i mål. Vi sendte den sidste 
tilbagemelding onsdag den 11/9. Vi har opfølgningsmøde med Karoline tirsdag den 17/9, hvor vi 
tager en snak om byvækststrategiens endelige udformning samt borgermødet den 20/11. Så snart 
vi har det materiale, der skal sendes i høring, så melder vi ud til følgegruppen. Processen har været 
hård, presset og kort. Jeg synes den har været for kort, og det har været presset, og Lars har været 
spændt hårdt for mht. skrivning og referater.  

- LUKKET SAG 
- Vi sender snart nyhedsbrev ud. Så hvis I har noget I tænker, vi skal have med, så send til Lars. Vi skal 

gøre lidt reklame for Byforum igennem nyhedsbrevet. Det virker, når vi får folk til at kontakte 
naboen.  

- Vi laver et nyt erhvervsarrangement. Vi har lavet en aftale med BSH om at se en håndboldkamp 
med herrerne den 3. november. Bestyrelsen og udvalgsmedlemmer er også velkomne.  

- Vi har haft et virkeligt godt erhvervsarrangement den 4. september med god oplægsholder og 
super positive tilbagemeldinger.  

 
Drøftelse og konklusion 

  
Bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

2. Orientering fra bychefen 
 
Resumé 
Bychefen orienterer om sidste nyt fra bykontoret siden seneste møde. 
 

• Vi kører lige nu en kampagne for køb af gavekort. Håbet er at få folk til at se Bjerringbro-gavekortet 
som en god mulighed, hvis de ikke lige kan finde på en gave. 

• Vores grow-aftale udløber med udgangen af oktober og jeg er lige nu ved at lave en oversigt over 
markedsføring for det kommende år. Jeg sender den ud til de berørte udvalg til godkendelse. 

• Jeg har besøgt Jysk, Byens Hjerte, Tøjhuset 70 og Dokupartner der har overtaget forretningen fra 
Bjerringbro Kontorforsyning og udleveret medlemsmateriale. Derudover er vi ved at forberede en 
mail-udsending til byens foreninger om det samme. 
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• En ny saunaforening til drift af saunaen ved Gudenåen har haft stiftende generalforsamling i 
august. Det bliver foreningens opgave at sikre den daglige drift af saunaen og stå for udlejning. 
Både medlemmer og dags-gæster får adgang til saunaen.  

• Å Promenaden indvies fredag i uge 41 hvor alle anlæg undtagen legepladsen er bygget færdig. Det 
sker i samarbejde med Bjerringbro Skole, Børnehaverne og Ungdomsskolens 10. klasse der ender 
sin idrætsdag ved Gudenåen.  

 
 
Drøftelse og konklusion 
 
Bestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 
 

3. Budgetopfølgning 
 
Resumé 
Formand og bychef præsenterer budgetopfølgning pr. 30.6 samt overslag for resten af året.  
 
BILAG: BB24 Budgetopfølgning halvårlig NDU 
 
Drøftelse og konklusion 
 
Formanden og bychefen gennemgik budgetopfølgningen der blev godkendt af bestyrelsen. 
 

4. Opsamling på dialogmøde med Kulturudvalget 
 
Resumé 
Bestyrelsen drøfter det netop overståede dialogmøde med Kulturudvalget herunder om der er behov for 
særlige indsatser på baggrund af mødet. 
 
Drøftelse og konklusion 
Bestyrelsen konkluderer at det var et rigtigt godt møde, og at udvalget står bag gode arrangementer. 
Udvalget og bychefen sætter sammen en hvervekampagne i gang i løbet af efteråret.  
 

5. VIP Arrangement for 8. klasse 
 
Resumé 
Michael Høier Lillelund har henvendt sig til Bjerringbro Byforum for at høre, om Byforum vil overtage 
driften af det årlige VIP-arrangement for Bjerringbros 8. klasser med undertitlen ”Ild i Øjnene”.  
 
Arrangementet har fundet sted de seneste to år på Grundfos og med støtte fra byens erhvervsliv. Byforum 
har deltaget med bychef og formand samt enkelte udvalgsformænd begge år.  
 
Drøftelse og konklusion 
Bestyrelsen synes VIP-arrangementet er et godt arrangement og idéen er god. Men der er ikke ressourcer i 
Byforum til at drive arrangementet.  

6. Byvækststrategi 
 
Resumé 
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Opfølgning på mandagens følgegruppemøde og drøftelse af hvilke – om nogen – tiltag Byforum kan/skal 
sætte i værk frem mod borgermødet i november.  
 
Drøftelse og konklusion 
Bestyrelsen beslutter at udskyde evt. tiltag til drøftelse på bestyrelsesmødet i oktober.  
 

7. Planlægning af aktiviteter for 2025 
 
Resumé 
Planlægningen af næste års aktiviteter i Bjerringbro sættes i gang med en drøftelse i bestyrelsen om dette 
års aktivitetsniveau kombineret med ønsker for næste år.  
 
Efterfølgende bedes de enkelte udvalg igangsætte planlægningen for 2025 således, at bestyrelsen på sit 
møde i oktober kan drøfte aktivitetskalenderen ift. budgetlægning for 2025.  
 
Drøftelse og konklusion 
 
Forening og Detail har planlagt kalenderen for 2025.  
Bykontoret sender skabelonen for 2025 til de 5 udvalg. Udvalgene udfylder skemaerne og sætter økonomi 
på til den videre budgetlægning. Udvalgene indsender næste års arrangementskalender med udgangen af 
uge 42. 
 

8. Evt. 
• Orientering om velkomstpakker v. Lars Haahr 
• Orientering om Frivillighedsuddannelse for foreninger v. Michael Jensen – der udsendes 

pressemeddelelse og en ansøgning til Elfonden snarest.  
• Flytning af bestyrelsesmøde den 10. oktober. Bestyrelsen aftaler at flytte mødet til tirsdag den 29. 

oktober.  

9. Godkendelse af referat 
 
Resumé 
Oplæsning og godkendelse af referat fra dette bestyrelsesmøde afholdt den 12. september 2024. 
 
Drøftelse og konklusion 
Bestyrelsen godkender referatet.  

  
Næste møde i bestyrelsen er tirsdag den 29. oktober 2024 med indledende statusmøde med 
Foreningsudvalget.  
 


